
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 464 

 

На 12 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Разбойна, община Руен, област Бургас. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица 

   Матева, Цветанка Георгиева, Красимир Ципов, 

   Камелия Нейкова   

   

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Любомир Георгиев. 

 

Заседанието бе открито в 10,35 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради отпуск отсъства колегата Любомир Георгиев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Разбойна, община Руен, област Бургас с докладчик госпожа 

Георгиева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите: Томов, Войнов, Матева, Георгиева, Ципов и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО РАЗБОЙНА, 

ОБЩИНА РУЕН, ОБЛАСТ БУРГАС. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-15-1503/07.12.2023 г. е постъпила 

преписка от ОИК – Руен, във връзка с чл. 463 от Изборния кодекс. 

Приложени са Решение № 125-МИ/07.12.2023 г. на ОИК – 

Руен, с което на основание чл. 42, ал. 4 във връзка с чл. 42, ал. 1, т. 1 

от ЗМСМА са прекратени предсрочно пълномощията на Хатидже 

Осман Ферад като кмет на кметство Разбойна, община Руен, област 

Бургас. 

Приложен е протокол от заседанието на Общинската 

избирателна комисия, проведено на 7 декември 2023 г.; копие от 
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уведомление от председателя на Общински съвет Руен с приложено 

заявление от Хатидже Осман Ферад,  кмет на кметство Разбойна, с 

което си подава оставката като кмет на кметството. 

Извършена е служебна проверка от електронната страница на 

ГД ГРАО при МРРБ, от която е видно, че броят на населението по 

постоянен адрес на кметство Разбойна към 15 септември 2023 г. е 

1224 души, поради което в кметство Разбойна следва да се произведе 

частичен избор за кмет на кметство. 

Предлагам на Централната избирателна комисия в тази 

връзка на база правните основания да 

„РЕШИ: 

Предлага на Президента на Република България да насрочи 

частичен избор за кмет на кметство Разбойна, община Руен, област 

Бургас.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Има ли предложения по проекта на решение? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2924-МИ/12.12.2023 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, във връзка с току-що 

приетото решение ви предлагам да изпратим писмо до президента на 

републиката, което е също в моя папка, с което да му предложим да 

насрочи частичен избор за кмет на кметство Разбойна, община Руен, 

област Бургас. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-18-78/11.12.2023 г. С него ни 

представят контролните разписки за деветте области, които не бяха 

представени, и които поискахме с вчерашното ни писмо. 

Приложението е прието в запечатан и непроверен плик, 

поради което ще го предоставя на администрацията за проверка и за 

комплектуване към досието по договора. Докладвам го за сведение. 

До днес ще бъде проверено. 

Постъпило е писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-08-

29/11.12.2023 г. във връзка с нашето запитване за оферта за 

изваждане на батериите от куфарите на 3384 машини. От „ЕнЕрДжи 

Сорс“ са ни предложили оферта, с която може да се запознаете. 

Засега докладвам писмото за запознаване, като получим евентуално 

и друга оферта, тогава отново ще върна на доклад. 

Във връзка със същото запитване е постъпило и писмо от 

„Карго-партнер“ с вх. № МИ-23-203. С него молят да им 

предоставим серийните номера на машините, за които е предвидено 

изваждането на батерии и флашпамети. Тъй като от текста не е ясно 

за какво са им серийните номера, предлагам да им изпратим писмо, с 

което да ги уведомим, че е необходимо, първо, да ни предоставят 

оферта. Предложението за писмо е в моя папка от днес. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо моля за изказвания и предложения. 

Моля, режим на гласуване по проекта на писмо. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан 
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Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-99-172-1/08.12.2023 г., което е в 

отговор на наше писмо с изх. № ЦИК-00-358/30.11.2023 г.  

С настоящото писмо „ЕнЕрДжи Сорс“ ни изпращат исканата 

информация и фактура за услугите по т. 2.1.1. от договора съгласно 

нашето указание за половината срок на договора.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от за директора 

на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-387/11.12.2023 г. В 

нея са описани извършените дейности, които отговарят на 

заложеното в договора. Посочено е, че е предоставено кредитно 

известие към предходната фактура. Изготвен е и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол. 

Поради горното предлагам да одобрим разхода и да 

разрешим извършване на плащане по фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказване по направеното предложение. Приложен е контролен лист. 

Моля, режим на гласуване по предложението за изплащане на 

фактурата съгласно докладната записка. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– 1 (Ерхан Чаушев). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с доклада, представен 

от „ЕнЕрДжи Сорс“, където явно е допусната техническа грешка за 

датата, за която твърдят, че има налично количество акумулаторни 

батерии, предлагам да изпратим писмо до „ЕнЕрДжи Сорс“, с което 

да им укажем да уточнят конкретната дата, за която са дали 

наличния доклад. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-00-344/11.12.2023 г. от „Информационно обслужване“ 

АД, с което, във връзка с наше писмо от вчера, ни информират, че 

ще ни бъде предаден в рамките на деня компютър с инсталирания 

софтуер, както сме изискали, за да могат да работят вещите лица, 

назначени от Административен съд – София-град, като е подготвена 

и кратка инструкция за работа.  

Докладвам ви и вх. № МИ-00-345/11.12.2023 г. – приемо-

предавателен протокол, с който представител на „Информационно 

обслужване“ АД е предал на господин       Ц., представител на ЦИК, 

когото посочихме в писмото, лаптоп с посочен сериен номер, 

клавиатура, мишка и други технически пособия за работа с 

компютъра и краткото ръководство за работа с инсталирания 

софтуер. 

Колеги, вчера господин Цачев се свърза с вещите лица и те 

заявиха, че могат целия ден на 13-и и на 15 декември също да 

работят в Централната избирателна комисия, така че ви предлагам 

да вземем решение да бъдат издадени пропуски и да бъдат 

допуснати двете вещи лица – К.          и             С., на 13-и и 

15 декември 2023 г., като в зала № 76а им бъде предоставен 

компютъра, за който току-що докладвах, инструкцията за работа с 

него, както и флашпаметите, които се намират в помещението, за да 

могат да работят по експертизата. 



7 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Имате ли 

изказвания, или други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви докладвам писмо с вх. № ЦИК-00-

359-1/11.12.2023 г. от „Информационно обслужване“ АД, което е в 

отговор на нашето писмо с изх. № ЦИК-00-347-1/07.12.2023 г. 

относно освобождаване на пространство на файловия сървър на 

Централната избирателна комисия, за което бяхме определили дата, 

когато да бъдат извършени тези корекции, така че с това писмо ни 

уведомяват, че дейностите по преместване на данни са извършени на 

8 декември и към момента на прехвърляне на данните свободното 

пространство в дела, заделен за работно пространство, е в посочения 

в писмото размер – достатъчно за осигуряване работата на 

Централната избирателна комисия. Докладвам ви го за сведение. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № МИ-08-202-

1/11.12.2023 г. сме получили писмо от ОИК – Ветово, с което ни 

изпращат съдебно удостоверение, съгласно което Административен 

съд – Русе, е задължил ОИК по водено административно дело да 

внесе депозит за вещо лице, което да изготви математическа 

експертиза за нуждите на делото. 

В съдебното удостоверение е посочено, че целта на тази 

съдебно-математическа експертиза е да изчисли точното определяне 

на мандатите за общински съветници.  

Тъй като по административното дело страни са жалбоподател 

– общински съветник, и ОИК – Ветово, като ответник, съдът счита, 

че ответникът следва да внесе депозит в размер на 300 лв. за 

извършване на посочената експертиза. 
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Колеги, в тази връзка, предвид практиката на Централната 

избирателна комисия, след проведен разговор по телефона с 

председателя на ОИК – Ветово, са дадени указания да бъде 

изготвено искане за изплащане на сумата от община Ветово, поради 

което на този етап ви докладвам тази преписка за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-00-

338/07.12.2023 г. – приемо-предавателен протокол, с който 

„Информационно обслужване“ АД предоставя на Централната 

избирателна комисия поискан с писмо на ЦИК един брой 

технически носител, съдържащ видеозапис от видеонаблюдение в 

избирателна секция № 224624006, находяща се в град София, от 

произведените на 29 октомври 2023 г. избори за кметове и общински 

съветници. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до СДВР, 

отдел „Разследване“, с което по тяхно искане им изпращаме 

заверени копия от протоколи на секционната избирателна комисия в 

секцията под същия номер, както и 1 брой технически носител за 

видеозаснемането в същата секция от произведените на 29 октомври 

тази година избори в град София. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието до 12,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. Дванадесет 

членове сме в залата. 

Продължаваме с доклади в точка втора. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, първо ви докладвам 

писмо с вх. № МИ-25-12-6/11.12.2023 г. Това е писмо от Рекламна 

агенция „Дарик“ ООД, с което ни молят да приемем коригиран 

вариант на сертификата за излъчените клипове в национален ефир 

на Дарик радио за периода от 25 септември до 5 ноември 2023 г. във 

връзка с разяснителната кампания на Централната избирателна 

комисия при последните местни избори. 

Корекцията се налага заради допусната техническа грешка от 

страна на Рекламна агенция „Дарик“ ООД и също така с писмото ни 

молят да не взимаме предвид изпратените по-рано, с предишно 

писмо, което докладвах вчера, документи. Приложен е коригираният 

вариант на сертификат. 

Докладвам това писмо за сведение, но и във връзка с 

докладната записка, която сега ще докладвам – вх. № ЦИК-09-389, 

от изпълняващия в момента длъжността директор дирекция 

„Администрация“, която е относно изпълнението на Договор № 21 

от 22 септември 2023 г.  

С предоставени сертификати за удостоверяване на поети 

задължения е представен приемо-предавателен протокол и фактура 

за плащане от Рекламна агенция „Дарик“ ООД. 

Няма да разказвам съдържанието на документите, тъй като 

при предишния ми доклад, когато внасях тези документи, съм го 

разказал. Единствената новост, заради която всъщност се и забави 

тази докладна записка, е представянето на коригирания сертификат с 

писмото, което докладвах преди малко. Той вече отговаря на 

изискванията по Договор № 21 от 22 септември 2023 г. 

В докладната записка се прави предложение да се одобри 

работата по изпълнение на Договор № 21, да бъде упълномощена 
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Силвия Симова, главен експерт „Връзки с обществеността“ в 

администрацията на ЦИК, да подпише приемо-предавателния 

протокол за удостоверяване на изпълнените дейности и да се одобри 

извършването на плащането по предоставената фактура, 

съответстваща на договорената цена по съответната план-сметка за 

изборите.  

Към докладната записка е приложен и контролен лист с 

мнение за законосъобразност относно извършването на разхода 

от 61 200, 55 лв. с ДДС – заплащане на услуга по Договор № 21 от 

22 септември 2023 г. 

Предлагам да вземем решение в съответствие с изложеното 

досега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения по така направения доклад.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви предлагам в моя папка писмо с 

проектен номер 8809 до Агенцията по обществените поръчки във 

връзка със становище за осъществен контрол по чл. 233 от Закона за 

обществените поръчки, което беше депозирано по обществената 

поръчка, свързана с надграждане на софтуера. 

Предлагам ви да изпратим това писмо във връзка с 

документацията, която послужи на Централната избирателна 

комисия като основание за избор на тази процедура. 

Имате ли предложения по текста? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 14 декември 2023 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,40 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 


